

Referat fra bestyrelsesmøde

Vedrørende:	Afdeling 08
Sted:	Bestyrelseslokalet, Elsdyrvej 12, 7100 Vejle
Dato:	24. Maj 2024
Deltagere:	<p>Bestyrelsen: Kenneth Andersen - formand Hanne Bæk - bestyrelsesmedlem Julie Kathrine Joen - bestyrelsesmedlem</p> <p>Fraværende: Anne-Marie Knudsen - suppleant</p>
Referent:	Julie Kathrine Joen
Dagsorden:	<ol style="list-style-type: none"> 1. Godkendelse af referat fra sidste møde 2. Nyt fra beboerne 3. Nyt til inspektøren 4. Nyt fra bestyrelsesmedlemmer 5. Kommende tiltag (Vedligeholdelser/Reoveringer) 6. Arrangementer/Årshjul 7. Eventuelt 8. Næste mødedato

Punkt 1: Godkendelse af referat fra sidste møde

Hanne havde referat med og det blev godkendt.

Punkt 2: Nyt fra beboerne

Dette blev taget efter mødet hvor Julie Kathrine gennemgik bestyrelsesmailen og besvarede de 2 henvendelser der var.

Henvendelse nr. 1

Den ene omhandlede at græsset for biodiversitetsprojektet var blevet slået.

Citat (uddrag) fra mailen:

Christian (græsklipper) går ind for biodiversitet. Vi talte om det, og han sagde, at han da gerne ville klippe græsset sådan, at der bliver nogle steder (pletter) som får lov til at stå urørt til insekterne. Han må dog ikke gøre det på eget initiativ. Jeg har talt med Stine i Østerbo, hun står for noget om biodiversitet.

Hun sagde, at jeg skulle spørge beboerbestyrelsen.

JK har besvaret mailen at det ville blive sendt videre til bestyrelsen med det samme (mailen blev videresendt til alle medlemmer med det samme).

Henvendelse nr. 2

Nu er det blevet sommer og beboerne griller ude og drikker kaffe og hygger.

Det ses desværre. Kan I på facebook skrive at man skal rydde op efter sig, grillen skal ikke stå på bordene, og man har en spand med vand med ned, så man kan vaske borde og stole af efter brug, husk der er nogle andre, som gerne skal sidde ved et rent bord.

Jeg bliver så ked af at se, at man ikke passer på tingene. Og det er jo ærgerligt, at man er nødt til at skrive det, men det er man åbenbart.

Håber I vil sætte en venlig besked ud på facebook.

JK lavede en lettere omskrivning af beskeden og lagde på Beboere i Østerbo afd. 8 Facebook gruppen med bestyrelsen som afsender.

Punkt 3: Nyt til inspektøren

Intet til dette punkt.

Punkt 4: Nyt fra bestyrelsesmedlemmer

Se punkt 5

Punkt 5: Kommende tiltag

Hjertestartere

Formand Kenneth har ønske om opsætning/indkøb af hjertestartere i området. Vi snakkede om muligheden for at søge diverse puljer om dette samt snakke med Østerbo om økonomisk hjælp til dette. Forslag til placeringer (i første omgang) kunne være:

- 1) ca. midt på den lange parkeringsplads på Jægervænget
- 2) Væggen indtil "genbrugspladsen" på Egernvej

Dette bliver også stillet som et forslag til næste generalforsamling. Bestyrelsen kigger desuden på hvilke puljer der evt. kunne søges.

Husnumre

Ønske om at skiltene med husnumre bliver frisket op. Evt. blot malet over og påsat nye hvide numre. De er vældig triste at se på, samt svære at læse.

Markvandring/Kældervandring

Der blev snakket om mulige datoer for markvandring (evt. Kældervandring). Datoer skal vendes med inspektøren inden dato fastsættes.

Åbent bestyrelsesmøde forud for generalforsamling

Der blev snakket om muligheden for at have et åbent bestyrelsesmøde forud for generalforsamlingerne (3 uger før fristen for indsendelse af punkter). Her er tanken at beboere kunne lufte deres ideer til generalforsamlingen, så man kunne nå at justere ideer og evt. "slå sig sammen" om en ide, da der som regel er en del snak om ideerne til generalforsamlingerne. Måske kunne dette tiltag gøre at der er tid til at undersøge ideerne og vende dem inden der stemmes om det.

Punkt 6: Arrangementer/Årshjul

Loppemarked

Der er ønske fra Julie Kathrine og Anne-Marie om afholdelse af loppemarked. Det kunne være ude på det store grønne område ved Fællespladsen. Beboere fra afd. 8 kan sætte borde op (selv medbragt) og sælge deres ting. Invitation til "standplads" sendes til alle afd. 8 beboere – er der lille tilslutning sendes invitation ud til alle Østerbos beboere. Uanset er alle Østerbos beboere (uanset afdeling) inviteret til at kigge forbi.

Vi vil gerne høre afd. 8 beboere om nogle kunne tænke sig at lave kaffe og kage (eller stå for at købe kage), som skal sælges for et lille beløb på dagen. Julie Kathrine vender mulige datoer med Anne-Marie, og melder ud snarest, samt snakker med Rie om der skal indhentes tilladelse til salg af kaffe/kage.

Punkt 7: Eventuelt

Intet til dette punkt.

Punkt 8: Næste mødedato

Blev ikke aftalt ved dette møde.

----- slut på referat -----